
                                          P r o t o k ó ł   Nr 3  / 2010   

 
    z sesji   Rady Miejskiej  w Sławnie odbytej w dniu 10  grudnia  2010 r.    

 -   pod  przewodnictwem   Edyty  Szczygielskiej    -   Przewodniczącej  Rady. 

  

     Sesję rozpoczęto o godz. 9 
00    

zakończono  o  godz. 10 
20    

     

     Sesja  odbywała się  w budynku  Urzędu  Miejskiego.  

 

      Na stan 15 radnych   -  udział  w sesji  wzięło  14  radnych. 

      Nieobecny :  W. Gertner    -  usprawiedliwiony    

                                                                                                                                                                                                      

                                     Ponadto w sesji  udział  wzięli :  

                                     ------------------------------------ 

 

  Burmistrz Miasta,  z- ca Burmistrza, Prezesi Spółek Miejskich, p. J. Stark – radny  Rady  

 Powiatu, dyrektorzy i kierownicy  jednostek organizacyjnych, pracownicy  UM,   

 przedstawiciele  prasy oraz  zainteresowani  mieszkańcy  miasta.    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

                                                                   /   listy obecności  w  załączeniu  / 
  

    Na podstawie  listy obecności  Przewodnicząca  stwierdziła, że  na sali obecnych  

   jest  14 radnych  -  co stanowi  quorum  do podejmowania  prawomocnych  uchwał.    

                                                                              

   Przed  przyjęciem porządku  obrad   -  Przewodnicząca  Rady   zgłosiła wniosek, aby  

wprowadzić  punkt  dodatkowy  tj. podjęcie uchwały  w sprawie  zwolnień z  podatku   

od  nieruchomości  na terenie  miasta  Sławno.         

 

Powyższy wniosek poddany pod  głosowanie    -   został  przyjęty  jednogłośnie.    

 

                                                     Porządek  obrad : 

 

1. Przyjęcie  porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu  z  poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje  radnych.    

4. Wolna Trybuna.   

5. Podjęcie  uchwał w  sprawie :    

    a/  ustalenia składów  osobowych  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej w Sławnie,  

    b/  ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrza  Miasta  Sławno,   

    c/  zmiany budżetu  miasta na 2010 r,   

    d/  zwolnień  z  podatku   od nieruchomości  na terenie miasta  Sławno.     

6. Odpowiedzi  na interpelacje  radnych. 
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7. Wnioski  i zapytania radnych. 

                                                 

 

   Ad. 1  

   --------  

                    Rada   jednogłośnie  przyjęła  dzisiejszy  porządek  obrad  z  wcześniej      

       przegłosowaną   poprawką.        

                                                       

 

   Ad. 2  

   -------  

                  Do zapisu  protokołu  z poprzedniej  sesji  uwag  nie zgłoszono.    

 Jednogłośnie  przyjęto  w wersji  przedłożonej.  

 

 Ad. 3   

 -------    

                                       Interpelacji   nie  zgłoszono.       
     

 Ad. 4   

 -------       

                                                 Wolna Trybuna.     

   

  1.   Pan Jarosław  Stark  -  zabierając głos  poinformował, że został  wybrany radnym      

      Rady  Powiatu. Podziękował  serdecznie za oddane  głosy  na jego  osobę, ponieważ  

      jest  przekonany, że większość  radnych RM  oddała  na  niego  głos.           

      Następnie  powiedział : „  doskonale zdajecie sobie  Państwo  sprawę, że  kondycja    

      finansowa  naszego miasta  jest słaba, co zostało ujawnione  dzięki dociekliwości       

      i uporowi  pani radnej  Marii  Poprawskiej. Z tego miejsca  – z  „wolnej  trybuny ”                

      apeluję do rozsądku  państwa radnych  o wzięcie pod uwagę  przy ustalaniu  

      wynagrodzenia  p. Burmistrza, opłakanego stanu  finansów  miejskich.          

        Wzywam  Pana  Panie Burmistrzu  Frankenstein, aby dotrzymał Pan  ślubowania,  

      jakie składał  Pan  na poprzedniej sesji, że powierzony urząd  sprawować będzie Pan   

      dla dobra publicznego i  pomyślności  mieszkańców.  Bardzo Pana proszę, aby Pan  

      wystąpił  dzisiaj z wnioskiem  do radnych Rady Miejskiej  o ustalenie dla siebie  

      wynagrodzenia  najniższego  z możliwych   przewidzianych  przepisami. Mając na  

      celu  nasze wspólne dobro, które pośrednio wynika  z kondycji finansów miejskich.           

      Jeżeli mieszkańcy mają  ponosić  ciężary wynikające  z zaciągniętych  zobowiązań 

      to  Pana  obowiązkiem  jest zacząć od  siebie.     

      Ma Pan  moje  słowo honoru, że jeżeli  Pan to uczyni  - to ja jako pański  przeciwnik   

     stanę sie Pana zwolennikiem  i będę wspierał  przy następnych wyborach. ”           
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 Ad.5 a   

 -------- 

     

         Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr III / 5/ 2010  w sprawie  ustalenia  składów      

   osobowych  Komisji  Rady  Miejskiej  w Sławnie.      

 

                                                                                           /  uchwała  w  załączeniu  /   

 

   1. Komisja Gospodarki i  Budżetu    -  przewodnicząca :  Kallaur  Bożena           

                                                                 -  członkowie :   Jakubowska Wanda               

                                                                                            Łozińska  Jolanta      

                                                                                            Szkudlarek  Stanisław    

                                                                                            Śledź  Włodzimierz   

                                                                                    

 

   2. Komisja  Spraw Publicznych       -  przewodniczący : Śledź  Włodzimierz  

                                                                -  członkowie :   Gertner  Waldemar   

                                                                                            Iwko Joanna    

                                                                                            Kallaur Bożena   

                                                                                            Litwin  Wiesław    

                                                                                                                                                  

 

  3. Komisja  Socjalna                          -  przewodnicząca : Konfederak  Bożena   

                                                               -  członkowie :  Duder  Marek   

                          Grzegorczyk  Mirosław       

                           Iwko  Joanna    

                                                                                         Poprawska  Maria   

                                                                                         Szczygielska Edyta                                          

                                                                                         Wojciechowska  Ewa   

 

        4. Komisja  Rewizyjna                  -  przewodnicząca  :  Jakubowska  Wanda      

                                                          -  członkowie :       Konfederak  Bożena     

                                                                                        Łozińska  Jolanta   

                                                                                        Poprawska Maria   

                                                                                        Szkudlarek  Stanisław    

                                                                                        Tęgosik  Krystyna                                                                                  

                                                                                        Wojciechowska  Ewa   

  

      Następnie  Przewodnicząca  Rady  przerwała obrady sesji  w związku z koniecznością     

  zaopiniowania  projektów  uchwał  przez  Komisje  RM.        
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    Po  zakończonym  posiedzeniu  Komisji  -  zostały  wznowione  obrady sesji.      

     

      Przedłożone   projekty uchwał były szczegółowo   omówione  przez  pracowników      

    Urzędu  oraz  zastępcę  Burmistrza  i  zostały  zaopiniowane  pozytywnie.    

 

    Ad. 5 b  

    --------- 

           Rada   jednogłośnie  podjęła Uchwałę   Nr  III/ 6/ 2010  w sprawie  wynagrodzenia     

   Burmistrza  Miasta  Sławno.    

 

                                                                                                   /  uchwała  w  załączeniu  /   

    Ad. 5 c   

    -------- 

           Jednogłośnie   podjęto  Uchwałę  Nr  III/  7/ 2010  w sprawie zmiany budżetu   

     miasta  na 2010  rok.    

 

                                                                                                    /  uchwała  w  załączeniu  /   

    Ad. 5  d  

    ---------- 

       Rada  10 głosami „ za ”  1 „ przeciwnym ”  i 3 „ wstrzymującymi ”  podjęła Uchwałę   

  Nr  III/  8/ 2010   w sprawie  zwolnień   z podatku od nieruchomości  na terenie  miasta  

  Sławna.       

 

   Ad.6  

   ------- 

                                        Interpelacji  nie  zgłoszono.   

 

  Ad. 7  

  ------ 

                                 Wnioski  i zapytania  radnych.    

 
 1. Radny  Włodzimierz  Śledź  poinformował, że w minioną  sobotę w  SDK  odbył 

     się  koncert   z okazji   Międzynarodowego  Dnia  Osób  Niepełnosprawnych. Bardzo  

     serdecznie  podziękował  wszystkim radnym, którzy byli uczestnikami  tego koncertu. 

     Powiedział, że jest  im bardzo  wdzięczny, za to, że poświęcili  oni swój wolny czas  

     i  skorzystali z  tego  zaproszenia.  

     W/w  poinformował, że  na ten koncert wysłano indywidualnie  ok. 150  zaproszeń, 

     ponadto była podana informacja na  telewizji  kablowej oraz  w prasie. Powiedział, że  

     takie  święto  jest  tylko raz w roku i nie rozumie takiej sytuacji, że na nim nie  było  

     mieszkańców  Sławna.   
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   Wszystkim    osobom,  którzy  w tym czasie, kiedy  odbywał się  koncert  siedzieli    

    w domach  i trzymali  pilot w ręce  -  życzy  dużo  zdrowia, bo takich  zaproszeń,   

    takich  dni, takich uroczystości  nie powinno się  lekceważyć  -  podkreślił,  że jest to  

    tylko raz w roku.    

              

    Burmistrz  K.  Frankenstein   -  nawiązując do wypowiedzi  p. W. Śledzia  wyraził     

    swoją radość, że  tak dużo radnych  było obecnych  na  koncercie i  jest za co im  

    dziękować, a wszystkich pozostałych,  którzy nie chcieli  być, należy  zachęcać -   aby  

     w przyszłych  latach  też chcieli do nas dołączyć.   

    Bardzo serdecznie podziękował radnym  za  podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia  

    Jest to kompetencja Rady i był ciekawy jak jego dotychczasowa  praca została  oceniona.   

    Jest imponujące to, że uchwała została  podjęta jednogłośnie, co stanowi  dla niego  

     największą  wartość. Jednak – w przeciwieństwie do wystąpienia Pan  J. Starka                 

    miasto sukcesy odnotowuje.  Nie należy mówić tylko i wyłącznie o określonych  

    kłopotach, bo one występują  wszędzie, tylko należy mówić  całościowo, o wszystkich  

    wyzwaniach, które  przyjęliśmy i jakie osiągnęliśmy  sukcesy.            

    Obecnie jesteśmy jeszcze  w  trakcie  możliwości  pozyskiwania środków zewnętrznych   

    i pewne rzeczy zostaną  ukończone  Nasz kierunek działania  jest właściwy i  w tym  

    kierunku   należy  dążyć – a   sam  osobiście  będzie do  tego zachęcał.       

    Jeszcze  raz podziękował  radnym   za pozytywną ocenę jego pracy, a ze swej strony  

    zadeklarował, że  będzie ona  dalej  intensywna.        

     
               W  związku   z   wyczerpaniem   porządku  dziennego  Przewodnicząca    

        zamknęła  obrady.  

         

Protokołowała : 

   T. Ożóg   

 
    

 
                                                                                         


